
 

 

Referat styremøte nr. 2/2015, Vestenfjeldske Travforbund 
 

Sted:  Bergen Travpark 

Dato: 23.03.2015 

Møtet ble satt klokken 17:00 

 

Til stede:   

Styremedlemmer: 

John Blindheim, Jan Gjennestad, Kato Bruland, Birger Jan Bergesen, Einar Kvamsdal 

Varamedlemmer: 

Lisa Pickersgill, Johnny Skjoldal 

 

Ikke til stede: 

Regionssekretær Richard Ekhaugen 

 

Kopi til: Det Norske Travselskap – Lagsformennene i VTF – Bergen Travpark 

 

 

 

SAK 1: Godkjenning av innkalling samt referat styremøte nr. 1/2015 

Innkalling og referat godkjent 

 

 

SAK 2: Styrets planer for 2015 

Forbundsleder gikk kort igjennom grunnleggende prinsipper og retningslinjer for styrets medlemmer 

og arbeidsmetodikk før det ble diskutert hva forbundet skal arbeide med i 2015. Følgende punkter 

nevnes: 

- Av operativ virksomhet skal VTF besørge Til Start-samlinger (ansvarlig Kato Bruland), 

ponnitreninger (v/ponniutvalget) samt fellestreninger for unghest (ansvarlig Jan Gjennestad). 

Sistnevnte kan muligens utvides til også å gjelde ustartede eldre hester. 

- VTF skal være en bidragsyter i tilrettelegging av øvrige aktiviteter i regionen, dog ikke som 

eksplisitt arrangør. Aktiviteter skal skje i regi travlagene, VTF vil dog oppfordre travlag til å 

komme opp med forslag til kurs/temakvelder/aktiviteter på tvers av lagene og vil også bistå 

økonomisk til fellesarrangementer om det er behov for dette. 

- VTF er ansvarlig for kursing og kompetanseheving i lagene, dette koordineres og 

tilrettelegges av regionssekretær, se også pkt 5. 

- Forbundsleder er kontaktperson opp mot DNT sentralt samt landsråd i tillegg til å være 

observatør på Bergen Travparks styremøter. Nestleder Jan Gjennestad er innvalgt 

styremedlem i Bergen Travpark AS, men forbundsleder forblir Vestenfjeldskes talerør i dette 

styret. 

- VTF er generalforsamling for driftselskapet og ansvarlig for valg av styrerepresentanter. 

Nestleder er innvalgt styremedlem og vil ikke ta del i utvelgelsesprosessen. 

- Johnny Skjoldal blir forbundets anleggskontakt. 

- Det legges opp til ca 4 formannsmøter i året, disse må kommuniseres ut i god tid inkludert 

foreløpig saksliste slik at lagstyrene kan forberede disse sakene. Se også pkt 5. 



 

 

- Årets høstkonferanse avholdes av Agder Travforbund, men det er ønskelig at alle forbund 

bidrar med aktuelle problemstillinger. Hvordan travet omtaler seg selv på sosiale medier er 

en høyaktuell problemstilling som kan være emne til diskusjon. 

- Til Start avholdes søndag 12.04 for både åringer og toåringer. Ponnigruppen overtar 

bevertningsansvaret og honoreres for dette. 

- Det er fellestrening for unghester den siste lørdagen i måneden klokken 11, Jan får ansvar for 

å låse opp og tilrettelegge for dette – disse treningene bør også informeres bedre ut i lagene. 

Det er ønskelig å kunne tilrettelegge for felles trening av ustartede 3-åringer og eldre hester, 

Jan følger dette opp. 

- Flere av lagene i forbundet har gått sammen om å arrangere Hestens dag, trolig i slutten av 

august. 

- Det blir også i år premiekjøring på Mo den siste lørdagen i juni (27/6).  

 

 

SAK 3: Regionssekretærens rolle etter forbundsleder møte Sørlandet i februar 

Forbundsleder orienterte om fellesmøtet der det fremkom at regionssekretær skal få avlasting 

innenfor bokføring for å frigi tid til å drive lagsutvikling. Styret tok orienteringen til etterretning og 

støttet avgjørelsen. 

 

 

SAK 4: Ponni- og rekruttutvalget 

Nestleder orienterte om ponniutvalgets økonomiske situasjon som er anstrengt, men dog i bedring. 

Med de pålegg som legges sentralt står ikke tilskuddene i stil og gruppen er helt avhengig av ekstern 

støtte for å kunne opprettholde drift. BOT har bidratt økonomisk og temaet vil bli tatt opp på 

formannsmøtet i april. 

Da gruppen ble opprettet i 2011 var tanken at en felles ponni- og rekruttgruppe skulle skape et 

helhetlig tilbud også for sjiktet mellom ponni og stor hest – dette har ikke fungert i praksis og det er 

ønskelig at gruppen beholdes som et rent ponniutvalg og at rekruttarbeid i stedet dannes i 

samarbeid med lagene. Lisa og Jan presenterer dette på formannsmøtet. 

 

 

SAK 5: Lagledermøte og kurs 

Det ble besluttet å avholde formannsmøte mandag 27. april – det må i god tid i forkant meldes ut at 

temaer som ønskes diskutert er  

- Aktiviteter i og mellom lagene 

- Ponnigruppen og ungdomsutvalg 

- Temaer til høstkonferanse 

Kursing av tillitsvalgte skjer i regi regionssekretær, dette følges opp av nestleder. 

 

SAK 6: DNTs travkonferanse 2015 

Avholdes 25-26. april – forbundsleder stiller på denne, muligens ytterligere èn representant hvis 

kalenderen åpner for dette 

 

 

  



 

 

SAK 7: Innsendt sak fra Firda Travlag 

Saken omhandler trekkordningen og var opprinnelig sent inn til forbundets generalforsamling, men 

da den var for sent innkommet ble den ikke tatt opp her. 

Trekkordningen er ikke en del av DNTs lover og følgelig heller ikke en forbundssak. Regionssekretær 

sender skriftlig tilbakemelding til Firda. 

 

 

SAK 8: Eventuelt 

Det etterlyses tilbakemelding på innsendt sak til driftsselskap angående tilrettelegging av sandspor 

samt sak oversendt DNT angående aldersgrense for trening av hest innenfor anleggets porter. 

Regionssekretær purrer på sistnevnte, nestleder på førstnevnte. 

 

 

 

 

Møtet ble hevet kl. 19:45 

 

 

 

Jan Gjennestad 

Referent 

 

 

 

 

 

_____________        ______________ 

John Blindheim                Jan Gjennestad 

 

 

 

_____________   _______________   ______________ 

Birger Jan Bergesen   Kato Magne Bruland   Einar Kvamsdal 

 

 

 

 


